



Craig Hiddleston – ichiddles@gmail.com

Craig grew up in Vancouver and played competitive junior and adult tennis. He was the #2 ranked junior in BC in the under 18 age category. He was chosen as one of the 10 best players to come out of BC in the 1980's as determined by Tennis BC. He played #1 singles and #1 doubles in NCAA Div. 1 for the University of Texas at San Antonio. Craig has won five Canadian National Masters titles, has represented Canada numerous times in tennis and padel at the World Championships, and has been ranked as high as 15 in the ITF World Tennis Masters singles rankings. Craig is a member at Hollyburn Country Club where he has served on its board of directors. He has also

served on the Tennis Alberta and Padel Canada boards. Craig is passionate about tennis and is committed to grow Masters Tennis in BC.

Craig Hiddleston – ichiddles@gmail.com

Craig a grandi à Vancouver et a fait de la compétition chez les juniors et les adultes. Il était le deuxième meilleur junior en Colombie-Britannique dans la catégorie des moins de 18 ans. Il a été choisi comme l'un des 10 meilleurs joueurs de la Colombie-Britannique dans les années 1980, selon Tennis BC. Il a joué le premier rang en simple et le premier rang en double dans la division 1 de la NCAA pour l'université du Texas à San Antonio. Craig a remporté cinq titres canadiens, a représenté le Canada à plusieurs reprises en tennis et en padel aux championnats du monde, et s'est hissé au 15e rang au classement du tennis des maîtres de l'ITF. Craig est membre du Hollyburn Country Club, où il a siégé au conseil d'administration. Il a également été membre des conseils d'administration de Tennis Alberta et de Padel Canada. Craig est un passionné de tennis et il s'est engagé à développer le tennis des maîtres en Colombie-Britannique.